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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 14. 12. 2020 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi  

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:  
➢ Přivítal všechny zúčastněné na posledním jednání kolegia rektora v tomto roce a pozval všechny 

na první jednání kolegia rektora v novém roce, které bude v pondělí 4. 1. a rekapituloval, že další 
jednání kolegií budou probíhat 18. 1., 1. 2. a tak dále opět v čtrnáctidenním pravidelném intervalu.  

➢ Otevřel rozpravu k protikoronavirovým opatřením a dotázal se fakult na aktuální situaci.  
➢ Doporučuje, aby pedagogové i zaměstnanci JAMU využili možnosti bezplatných antigenních testů 

na COVOD 19, k němuž je sám, aby šl příkladem, již přihlášen na čtvrtek dopoledne do Nemocnice 
Milosrdných bratří. Bylo dohodnuto, že o podpoře hromadnějšího testování bude na základě 
aktuální situace kolegium jednat 4. ledna. 

➢ Informoval o volbě nového člena Rady NAÚ. Zvolen byl prof. Tomáš Knos z historického ústavu 
Masarykovy univerzity.  

➢ JAMU odeslala ČKR kladně vyplněný dotazník pro vysoké školy ve věci připravenosti na podporu 
běloruským studentům. V případě zájmu poskytne bližší informace pror. Spilka. 

 
Informace kvestorky:  
➢ Kvestorka zmínila, že současná situace se odvíjí od nouzového stavu, který je schválen do 23. 12. 

2020 a také pravděpodobném přechodu do 4. stupně PES, o kterém bude vláda jednat dnes.  
➢ Ve středu proběhla Reprezentativní komise, kde bylo pro případ rozpočtového provizoria 

avizováno měsíční přidělování nejen limitů, ale i financí. Rozpočet VŠ bude navýšen o 1 mld. Kč. 
Ze strany náměstka Dolečka bylo kritizováno automatické prodloužení doktorských studií, což si 
vyžádalo nárůst rozpočtu na stipendia doktorandů o 285 mil. Kč, tedy až 1/3 rozpočtu. Dále byla 
schválena nová kritéria pro rozdělování FUČ a podařilo se odložit avizované zahrnutí kompenzace 
VUŠ do FUČ pro rok 2021 

➢ Informovala o vysoutěžení překladatelské firmy pro úřední překlady – nutno celoškolsky dodržovat. 
 
DF:  
➢ Děkan upozornil, že je nutno počítat i s možností bezpříznakového onemocnění COVID, které je 

zjištěno při jiném typu vyšetření. Uvedl příklad zaměstnankyně studia Marta, která si zlomila nohu a 
při vyšetření úrazu jí udělali test na COVID, který vyšel pozitivně. Prozatím ve studiu nebyli zjištěni 
další nakažení.  

➢ Od 4. 1. má fakulta detailně nachystaný model výuky v tzv. uměleckém semestru a jsou zvědaví, 
jak ho využijí a jak vše v budoucnu bude probíhat ve vztahu k letnímu  

➢ V pondělí 21. 12. proběhne jednání rozšířeného kolegia děkana k fakultnímu SZ 2021+. Fakulta se 
se připravuje na klidový režim v době Vánočních svátků. 

 
HF:  
➢ Paní děkanka nabídla zaměstnancům a pedagogům podporu pro dobrovolné testování. 

Informovala, že je ve spojení s manažerem projektu vývoje GARGtestů,  
➢ Děkanka zvala na sledování streamu Vánočního koncertu dne 16.12.2020 v 17 hod. Poděkovala 

panu rektorovi, že převzal záštitu nad tímto koncertem a pronese vstupní slovo a poděkovala také 
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děkanovi DF za poskytnutou spolupráci při přípravách, kterých se účastnili zástupci ateliéru 
světelného designu.  

➢ Informovala o přípravě Mezinárodních letních kurzů HF JAMU, které se budou konat v termínu 2.-
11.7.2021 na HF.   

➢ Informovala o reprezentaci fakulty studenty DSP a studenty KVHI (účast na mezinárodních 
televizních a operních projektech) 

➢ Informovala o zapojení HF do mezinárodní hudebně-vědecké konference „Rejcha visionnaire“, 
která se bude konat ve dnech 8./9.4.2021. 

➢ Pro pohodlnější sběr záznamů do RUVu je na HF připraven podpůrný team ve složení manažera 
pro kvalitu Jana Přibila a projektové manažerky Kateřiny Kopecké.  
Apelovala na možnosti ovlivnění nastavení generování RUVových bodů a na připomínkování 
technického fungování platformy – propojení s ISem.   

➢ Proděkanka Goliášová informovala o stavu přihlášek na přijímací zkoušky do bakalářského a 
magisterského pětiletého stupně studia – počet se blíží k 200 uchazečům.  
 

Informace pror. Mackové:  
➢ Připravujeme společně s fakultami systém zajišťování kvality a jeho personální zajištění.  
➢ Obnovíme snahu, aby vznikla vedle akademicky a profesně zaměřených studijních programů 

vznikla kategorie umělecky zaměřených programů vzhledem ke specifikám výuky umění, které 
opět prokázala situace s distanční výukou.  

➢ Na setkání s prof. Hančilem jsme se dohodli na postupu uměleckých škol v projektech CRP 18+ 
zaměřených na distanční výuku. Problematika distanční výuky, která je pro spoustu VŠ uspokojivá, 
nevyhovuje výuce uměleckých studijních programů. 
 

Informace pror. Medka:  
➢ Harmonogram vytváření a schvalování SZ2021+ byl rozeslán na součásti 
➢ Od ledna bude platný nový statut RUVu, NM MŠMT jmenuje novou Radu RUV a momentálně se 

pracuje na nové metodice. 
➢ Kontrakt 4 vysokých uměleckých škol a MŠMT se bude prodlužovat ve stávající podobě - zatím 

pravděpodobně o jeden rok.  
➢ Evaluační zpráva z mezinárodní evaluace /český překlad) byla rozeslána děkanům fakult.  
➢ Strategický záměr – dnes schůze vedení – do konce týdne by měla pracovní verze odejít fakultám 
➢ Bude svolána pracovní skupina k Astorce, pravděpodobně na první lednový týden (pátek 8.1. 

v 9.30 u pana rektora). 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Nová pravidla výpočtu institucionální podpory výzkumné organizace: 85 % (z dotace v roce 2020) 

stabilizační část, 15 % motivační část na základě výsledků hodnocení dle Metodiky 17 +. 
➢ K 75. výročí založení JAMU bude vydána dvojjazyčná reprezentativní publikace představující 

čestné doktory JAMU. Vydání publikace inicioval rektor, který uvedl, že jde o velmi reprezentativní 
sklatbu osobností pověřil pror. Hlavicu editorskou přípravou publikace. 

 
Informace pror. Spilky:  
➢ Informoval o návrhu řešení profilu osoby na stránkách JAMU: na stránce osoby by přibyly další 2 

záložky - Životopis a Profil, které by obsahovaly data z IS. Podmínkou naplnění těchto dvou 
záložek bude nutnost vyplnění životopisu v IS. Navíc bude dle individuálního požadavku přidán link 
na soukromou webovou stránku. 

➢ Překlady částí webu do anglické mutace: je nutné provést revizi v oblasti studia, na DF proběhla 
schůzka se zaměstnanci OVIS, podobně proběhne i na HF s cílem aktualizace podkladů pro 
překlad. 

➢ Pozval členy KR na streamovaný vánoční koncert Janáček Ensemble, který se uskuteční 17. 12. 
v 18 55. Na projektu se podílejí studenti HF. 
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Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 4. 1. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


